
 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
 
Készült a Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testületének  
2020. január 30-án – csütörtökön - de. 8,00 órakor megtartott rendkívüli  

n y i l v á n o s   üléséről. 
 
A képviselő-testület rendkívüli ülésének helye: a Hajdúnánási Közös Önkormányzati 
Hivatal Díszterme 
 
Jelen vannak a rendkívüli képviselő-testületi ülés megkezdésekor: Szólláth Tibor 
polgármester, Dr. Csiszár Imre alpolgármester, Török István alpolgármester, Oláh 
Miklós, Ötvös Attila, Dr. Éles András, Dózsa Miklós, Kállai Zsolt, Nagyné Juhász 
Krisztina képviselők 
 
A képviselő-testület rendkívüli üléséről távol maradtak: Nagyné Legény Ildikó 
alpolgármester, Bakó Sándor, Bódi Judit képviselők 
 
A Hivatal részéről jelen vannak: Dr. Kiss Imre jegyző, Maginé dr. Csirke Erzsébet 
aljegyző, Dr. Szombati Ágnes önkormányzati és igazgatási irodavezető, Kiss György 
közgazdasági irodavezető, Nagy Imre üzemeltetési és beruházási csoportvezető, 
Kónyáné Veres Mária pályázatkezelési ügyintéző, Jóna-Reszegi Alexandra Anikó 
jegyzőkönyvvezető, Jenei László informatikus 
 
Szólláth Tibor polgármester úr köszöntötte a képviselő-testület tagjait, az ülésen 
megjelenteket.  Megállapította, hogy a képviselő-testület 9 fő jelenlétével 
határozatképes és azt megnyitotta.  
Ezek után jegyzőkönyv-hitelesítő személyére kért javaslatot. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr Kállai Zsolt képviselő urat javasolta jegyzőkönyv-
hitelesítőnek. 
 
(A teremben levő Kállai Zsolt képviselő úr jelezte, hogy a felkérést elfogadja.) 
 
(A szavazásban 9 fő képviselő vett részt.) 

 

A képviselő-testület Kállai Zsolt képviselő urat, mint jegyzőkönyv-hitelesítőt  
8 igen szavazattal, l tartózkodással (Kállai Zsolt) - külön határozat hozatala nélkül - 
elfogadta. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr ezek után kérte a testület tagjainak a szavazatát a 
napirendek elfogadása tárgyában.  
 
(A szavazásban 9 fő képviselő vett részt.) 

 
A képviselő-testület az ismertetés szerinti napirendi pontok megtárgyalását 9 igen 
szavazattal - külön határozat hozatala nélkül - elfogadta. 
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Napirendi pontok:  
 
1.) Előterjesztés Országos Tornaterem Felújítási Program felhívásra pályázat 

benyújtásáról 
       Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
2.)   Körkérdés 
 
ELSŐ NAPIRENDI PONT TÁRGYALÁSA: Előterjesztés Országos Tornaterem 
Felújítási Program felhívásra pályázat benyújtásáról 
Előadó: Szólláth Tibor polgármester 
 
Az előterjesztést a bizottságok nem tárgyalták.  
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, hogy az épület felújítása rendkívül indokolt. 
Elmondta, hogy az elmúlt években már tudtak végrehajtani felújítást 
belügyminisztériumi keretekből. A gumipálya felújítása is megtörtént. A csarnoktest 
van abban az állapotban, amelyben megépült. Az a probléma, hogy nem hőszigetelt a 
tető és az ablakok. A fűtési és a világítási rendszer is elavult. Ez a pályázat egy 100%-
os finanszírozású pályázat lesz, de jelenleg csak 30 %-ot tudnak tényként kijelenteni. 
Az a javaslata, hogy fogadják el így és amennyiben nem igazolódik be, hogy 100 %-os 
finanszírozású lesz a szerződés aláírása előtt csökkenthetjük az önrészt, de ha nem adják 
be a pályázatot, akkor ettől „elesünk”.  
 
Dr. Éles András képviselő úr azt kérdezte, hogy ha nem 100%-os finanszírozású,                      
akkor 14,5 milliót vesztünk. Benne van az anyagban az a díjrész, amelyet a pályázat 
benyújtásával együtt kell benyújtani az elvész, ha nyertes a pályázat, de nem valósul 
meg, ha mi állunk el tőle. Ennek hatalmas a kockázata, bár a kézilabda szövetség 
honlapján fent van, hogy 100%-os támogatást nyújtanak. Azt javasolja, hogy legyen egy 
szavazás arról, hogy arra is képesek vagyunk, hogy elvesztünk 14 milliót, de nem 
nagyon látja ennek a fedezetét, ha nem 100%-os lesz a támogatás. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, hogy mostani tudása szerint nem vesztünk 
el 14 millió forintot, csak akkor kell befizetni az 5 %-ot, ha nyerünk. A műszaki tartalmat 
lehet csökkenteni, ha nincs 100%-os támogatás.  
 
Oláh Miklós képviselő úr elmondta, hogy a műszaki tartalom konkrétan nincs 
mellékelve, ezért szeretné megkérdezni, hogy mikor lett összeállítva, beárazva. Ha a 
kivitelezésre is kell 1-1,5 év várni végig állja-e ennek az időszaknak a költségvetését. 
 
Szólláth Tibor polgármester úr elmondta, hogy a héten lett beárazva, de egy fontos 
dolog, hogy a kivitelező nem az önkormányzat, a kivitelezőt az MKSZ választotta ki és 
ő fogja megcsinálni a beruházást.  
 
Török István alpolgármester úr elmondta, hogy ennek a pályázatnak nagyobb a 
kockázata, mint egyes pályázatoknak, de látta a problémákat, amelyet szükséges lenne 
kijavítani. Elmondta, hogy ha 100%-os a támogatás ezt a pályázatot el kell indítani. Ha 
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30 % önerőt kell hozzátenni, akkor egyértelmű, hogy ilyen nagyságrendben és formában 
nem szabad ezt elfogadni. Olyan beruházásokat kell megvalósítani, amelyeknek 
értékteremtő hatása van.  
 
Ötvös Attila képviselő úr elmondta, hogy többször vett részt rendezvényeken és azt 
vette észre, hogy meccs közben beázott a pálya, a mérkőzést meg kellett szakítani. 
Szükséges a felújítás és javasolja, hogy adják be a pályázatot ezzel az  extra tartalommal.  
 
Oláh Miklós képviselő úr elmondta, hogy egyetért a sportcsarnok felújításával, jó 
lehetőség és nyújtsák be a pályázatot.  
 
Szólláth Tibor polgármester úr megkérdezte, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban 
van-e kérdés, észrevétel, megjegyzés. 
 
Mivel az előterjesztéssel kapcsolatban további kérdés, észrevétel, megjegyzés nem 
hangzott el, Szólláth Tibor polgármester úr szavazást rendelt el az előterjesztés 
határozati javaslatáról.   
 
(A szavazásban 9 fő képviselő vett részt.) 

 
A képviselő-testület az Országos Tornaterem Felújítási Program felhívásra pályázat 
benyújtásáról szóló előterjesztés határozati javaslatát 9 igen szavazattal elfogadta és az 
alábbi határozatot hozta: 
 
17/2020. (I. 30.) számú Képviselő-testületi Határozat 

 
Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete a Magyar Kézilabda 
Szövetség által kiírt Országos Tornaterem Felújítási Program VI. ütem címen 
közzétett pályázati felhívásra a Somorjai László Városi Sportcsarnok (4080 
Hajdúnánás, Irányi u. 3.) épületének felújítása tárgyában pályázatot kíván benyújtani 
290.000.000,- Ft-os összköltségvetés erejéig. 
 
A beruházás tervezett maximális összköltségvetése: 290.000.000,- Ft.  
A Magyar Kézilabda Szövetség által a pályázathoz kapcsolódóan biztosított összeg a  
(a beruházás tervezett összköltségvetésének 70%-a), 203.000.000,- Ft. 
Saját erő: a beruházás tervezett összköltségvetésének maximum 30%-a, azaz  
87.000.000,- Ft.  
 
Hajdúnánás Városi Önkormányzat Képviselő-testülete kötelezettséget vállal arra, 
hogy az önkormányzat által megfizetendő, a pályázat megvalósításához szükséges, 
maximum 14.500.000,- Ft összegű pályázati biztosítékot is tartalmazó maximum 
87.000.000,- Ft-ot, mint a teljes bruttó beruházási összeg  30%-át a 2020. évi 
költségvetés terhére biztosítja. 
 
Felkéri a polgármestert, hogy a pályázat határidőre történő benyújtásához szükséges 
intézkedések megtételéről gondoskodjon, továbbá felhatalmazza a szükséges 
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nyilatkozatok, illetve a pályázat nyertessége esetén megkötésre kerülő megállapodás 
aláírására. 
 
Felelős:  Szólláth Tibor polgármester 
Határidő: 2020. január 31. 

        Kállai Zsolt  
                                     jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
Mivel több napirendi pont és hozzászólás nem volt, Szólláth Tibor polgármester 
megköszönte a testület tagjainak a végzett munkát és a képviselő-testület rendkívüli 
nyilvános ülését de.08,14 órakor bezárta. 
 
 
 
 

kmft. 
 
 
 
 Szólláth Tibor Dr. Kiss Imre 
 polgármester jegyző 

 
 

 
                                                           Kállai Zsolt 

jegyzőkönyv-hitelesítő 
 


